
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag, 16. august 2022 

                           

 
 

HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Pelle kommer senere. 
Tilstede: Karina, Camilla, Anders, Jannie, Nis, Sille, Asta, Stine, Pia, 
Rikke, Carsten, Tommy, Neel 

Velkommen 

(5 min) 

Velkommen 

 

1. Status (Tommy) 
(10 min) 

Tommy giver en status på nyt skoleår opstart mm. 
Information om nye medarbejdere, både for undervisning og SFO. Vi 
har fået tilgang af elever, både tilflyttere og nogle, der vælger os til. 
Vi har også nogle elever, der er flyttet fra skolen. Personalet har 
været på internat og er startet godt op i planlægningen af året. 

2. Høringssvar, besparelser 

(15 min) 

 

Køge kommune står foran seriøse besparelser. Vi modtager 
sparekatalog 24. august, og skal forholde os til det og afgive 
høringssvar inden for få dage. 1. behandling af budget er 6. 
september. 
Tommy uddeler notat fra Børne- og Uddannelsesforvaltningen 
omkring skoleudvalgets forslag til områder for besparelse. Punkterne 
blev gennemgået af bestyrelsen. Bestyrelsen udarbejder et 
høringssvar, når de har sparekataloget i hænde. 
 

3. Kort opfølgning på 
kommunikation 
(10 min) 

Kommunikation og skolehjem samarbejde 
Der har været nedsat en kommunikationsgruppe i den tidligere 
bestyrelse, som har haft fokus på skole-hjemsamarbejde og 
kommunikationen. 
Nogle af gruppens fokuspunkter er skrevet ind i skoleplanen for 
skoleåret 22-23. Skoleplanen, brug af min uddannelse oa har været 
omdrejningspunkt for arbejdet i personalegruppen på internatet.  
 
Tommy orienterede om teksten i skoleplanen og brug af 
minuddannelse hos personalet til skolebestyrelsen. 
 
Forslag til at skolebestyrelsen får kigget på princippet for skole-hjem-
samarbejde og princippet for kommunikation samt en guide til 
forældrene jvf. kontaktforældremødet. 
 

4.  Høstfest (Tommy) 
(10 min) 

 Personalet har arbejdet med at planlægge høstfest med fokus på 
”den legende tilgang til læring og teknologiforståelse” og processen i 
det. Så festen bliver lidt anderledes, hvor forældrene bliver inviteret 
til at opleve processer og ikke nødvendigvis produkter. 
Skolebestyrelsen står for salg af pølser, brød og vand/sodavand. 
 

5. Velkommen til nye 
Bestyrelsesmedlemmer (Sille)  
(10 min) 

Velkommen og præsentation 
Alle medlemmer præsenterede sig. 
 
Der er introduktion for nye skolebestyrelser mandag d. 22.8 eller 
tirsdag d. 23.8 kl. 19-21. Det er skole og samfund, der afholder det.  
Karina, Stine, Sille og Tommy tilmeldes til d. 23.8. 
 



De forældrevalgte vil mødes for at få snakket godt igennem, hvad de 
gerne vil som bestyrelse for de næste fire år. 
Stine opretter en doodle med forslag til nogle mødedatoer. 

6. Konstituering (Alle)  
(15 min) 

Konstituering af bestyrelsen. 
Der er 9 forældrevalgte: 7 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter.  
Alle forældrevalgte deltager på lige fod. Ud af de forældrevalgte 
vælges en formand og en næstformand. 
Bestyrelsen består af: Nis, Anders, Pelle, Jannie, Stine, Sille, Asta  
Suppleanter er: Karina og Camilla. 
Sille blev valgt som formand. 
Stine blev valgt som næstformand. 
 

7. Fordeling af forældremøder 
august 
(10 min) 

Afholdelse af forældremøder – emner? 
De rutinerede i skolebestyrelsen laver et oplæg til, hvad man kunne 
sige til forældrene om skolebestyrelsen. Der skal også sige noget om, 
at der skal bespares på bl.a. skoleområdet. 
Foreløbig fordeling: 
 
0.kl: 7. sept, kl. 16.30-18.30:  Stine/Camilla 
1.kl: 31. aug, kl. 17-19:  Sille 
2.kl: 23. aug, kl. 17-19:   Anders 
3.kl: 22. aug, kl. 17-19:  Stine 
4.kl: 19. sep, kl. 17-19:   Asta/ Jannie 
5.kl: 31. aug, kl. 17.30-19.30:  Stine 
6.kl: 21. sep, kl. 17-19:  Nis 
7.kl: 31. aug, kl. 17.30-19.30:  Jannie/Karina 
8.kl: 11. august, 18-20: (Pelle) Sille 
9.kl: 6. sep, kl. 17-19:  Asta 
M-klasser: 24. august, 16-18: Rikke 
 

8. Forslag til møderække 
(5 min) 
 

Rullende eller fx fast hver 2. mandag eller onsdag i måneden. 
Der aftales rullende dage mandag, tirsdag, onsdag og torsdag. Sille 
laver plan for mødedatoer. 

9. NYT fra 
(5 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
Der er lavet dataindsamling omkring brugen af klubben, det kommer 
på på næste møde. 
Arbejdsdag i SFO fredag d. 26.8 kl. 15 til ca 18.  
 

10. Punkter til næste 
møde/opsamling 
(5 min) 

Carsten fremlægger dataindsamling omkring klubben. 
 

11. Eventuelt 
(5 min) 

Billede af den nye bestyrelse blev taget, det lægges på aula. 

 


